

Vision: "Every child is a God given Amana, to be educated and developed into balanced individuals with well-rounded personality"

Required Documents for admission (2025-26)

المستندات المطلوبة لقبول التسجيل (2026-2025)

1 copy of Student's valid Passport, Visa and Emirates ID.

1 copy of Birth Certificate.

1 copy of Vaccination Card is mandatory and Medical File **(If coming from previous school)**.

1 copy of Sponsor's valid Passport, Visa and Emirates ID.

6 passport size photo graphs (background white).

1 copy of Family Book **(Khulasa)** for UAE Nationals only.

Students Coming from Overseas (Attestation)

Final Report and Transfer Certificate to be attested from Ministry of Education, Ministry of Foreign Affairs and UAE Embassy Consulate (Home Country) and Foreign Affairs UAE

Submission of documents latest by June 2025

Students Coming from other emirates (Attestation)

Final Report Card and Transfer Certificate to be attested from Ministry of Education from that Emirate.

New Students (In Addition to the above documents) need to submit Continuation Certificate, Fee Clearance Certificate and Conduct Certificate from current school.

Last two years Final Report Card to be submitted for students of (Year 10/Grade 9)

Original Final Report Card and Transfer Certificate to be submitted latest by August, 1st 2025.

(For any reason, if you are not able to submit the documents your admission will be on hold and will be cancelled without further notice. No reminders

نسخة واحدة من جواز سفر الطالب والإقامة وبطاقة الهوية الإماراتية سارية.

نسخة واحدة من شهادة الميلاد.

نسخة واحدة من بطاقة التطعيم والملف الطبي
(إذا كنت قادمًا من مدرسة سابقة).

نسخة واحدة من جواز سفر ولي أمر الطالب والإقامة وبطاقة الهوية الإماراتية سارية المفعول.

6 صور بحجم جواز السفر (خلفية بيضاء).

نسخة واحدة من (خلاصة قيد) لمواطني دولة الإمارات فقط.

الطلاب القادمون من الخارج (التصديقات)

يجب تصديق شهادة الدرجات النهائية وشهادة الانتقال من وزارة التربية والتعليم ووزارة الخارجية وقنصلية دولة الإمارات العربية المتحدة (البلد الأم) والشؤون الخارجية في دولة الإمارات العربية المتحدة.

يجب تسليم الأوراق في يونيو 2025

الطلاب القادمون من إمارات أخرى (تصديق)

شهادة الدرجات النهائية وشهادة الانتقال يجب ان تكون مصدقة من وزارة التربية والتعليم من تلك الإمارة.

يجب على الطلاب الجدد (بالإضافة إلى المستندات المذكورة أعلاه) تقديم شهادة استمرار وشهادة تخلص الرسوم وشهادة السلوك من المدرسة الحالية.

شهادة الدرجات النهائية للعامين الماضيين لتقديمها لطلاب (الصف 9).

يجب تقديم بطاقة التقرير النهائي (شهادة الدرجات النهائية) الأصلية وشهادة التحويل – الانتقال في موعد أقصاه 1 أغسطس 2025.

(لأي سبب من الأسباب ، إذا لم تكن قادرًا على تقديم المستندات ، فسيتم تعليق قبولك وسيتم إلغاؤه دون إشعار آخر. لن يتم إرسال تذكيرات).